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Protokół Nr XVIII.2016 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 10 lutego 2016 r. 
 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 1400 a zakończone o godzinie 1423. 
W sesji wzięło udział 17 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 
załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał wszystkich radnych oraz osoby uczestniczące 
w XVIII sesji Rady Powiatu w Opatowie i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram 
obrady sesji rady powiatu”. 
Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  
Podczas rozpoczęcia obrad obecnych na sali było 14 radnych (brak: W. Słowik, R. Łucki, T. 
Staniek). 
Proponowany porządek obrad: 
1.Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) przyjęcia rezygnacji członka zarządu powiatu oraz zmiany uchwały w sprawie wyboru 
członków zarządu powiatu; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2016 - 2027; 

c) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.. 
6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu. 
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 
poprzednich sesji. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  
 
W tym momencie na salę obrad weszła pani radna Wiesława Słowik (godz. 14:01). Od tej 
chwili obrady toczyły się w obecności 15 – osobowego składu radnych. 
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
W tym momencie na salę obrad wszedł pan radny Ryszard Łucki (godz. 14:02). Od tej chwili 
obrady toczyły się w obecności 16 – osobowego składu radnych. 
 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy są uwagi lub inne propozycje do 
przekazanego projektu porządku obrad. 
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O głos poprosił pan Starosta Opatowski Bogusław Włodarczyk, który zgłosił wniosek 
formalny, aby dokonać zmiany proponowanego porządku obrad, a mianowicie po punkcie 4 
– okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami, przesunąć z punktu 7 – 
interpelacje i wolne wnioski radnych, który otrzymałby numerację punktu 5. Następnie 
podjęcie uchwał rady powiatu uzyskałoby numer 6, dodatkowo wprowadzić punkt 7 – 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, a jako ostatni punkt 8 – zamknięcie obrad. 

Pan Grzegorz Gajewski – radny, poprosił o przedstawienie uzasadnienia zgłoszonego 
wniosku, wyjaśnienie czym jest zmiana podyktowana. Nadmienił, iż w trakcie realizacji 
punktu dot. podjęcia uchwał, radnym może nasunąć się zapytanie, którego nie mógłby zadać 
z uwagi na zrealizowany punkt interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Starosta wyjaśnił, iż przedstawiona przez niego propozycja ma na celu uproszczenie 
organizacji posiedzeń rady, jak również pozwoli osobom udzielającym odpowiedzi na 
przygotowanie się do niej. Nadmienił, iż podobny układ porządków realizowany jest przez 
inne jednostki samorządu terytorialnego m.in. Radę Miasta i Gminy w Opatowie. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż rozumienie z wypowiedzi pana Starosty, że jako 
przedstawiciel zarządu powiatu udzielający odpowiedzi na zapytania, chcą mieć więcej czasu 
na zapoznanie się z zapytaniem i przygotowaniem do udzielenia odpowiedzi. 

W wyniku braku innych głosów w przedmiotowym temacie, pan Przewodniczący zapytał kto 
jest za przyjęciem wniosku formalnego zgłoszonego przez pana Starostę, który odczytał: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) przyjęcia rezygnacji członka zarządu powiatu oraz zmiany uchwały w sprawie wyboru 
członków zarządu powiatu; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2016 - 2027; 

c) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu. 

W tym momencie na salę obrad wszedł pan radny Tomasz Staniek (godz. 14:05). Od tej chwili 
obrady toczyły się w obecności 17 – osobowego składu radnych. 
 
W głosowaniu jawnym wniosek formalny zgłoszony przez pana Starostę Bogusława 
Włodarczyka został przyjęty jednogłośnie. Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

Następnie pan Przewodniczący odczytał zaproponowany porządek obrad. 
Proponowany porządek obrad: 
1.Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 



OR.II.0002.18.2016 

 

3 

Protokół Nr XVIII.2016 z sesji Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 10 lutego 2016 r. 

 
 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
a) przyjęcia rezygnacji członka zarządu powiatu oraz zmiany uchwały w sprawie wyboru 

członków zarządu powiatu; 
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2016 - 2027; 
c) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu. 
 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał kto jest za przyjęciem odczytanego porządku 
obrad. 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych.  
 
Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zabranie głosu przez pana Gustawa 
Saramańskiego – Wicestarostę. 
  
Pan Wicestarosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 
sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Następnie o głos poprosił pan Bogusław Włodarczyk Starosta Opatowski, który dopowiedział 
do powyższej informacji, iż obecnie zostały ogłoszone przetargi na remonty dróg 
powiatowych na terenie gminy Tarłów. Dodatkowo powiat złożył wnioski na tzw. 
powodziówki. Nadmienił, iż obecnie szukają rozwiązania na zagospodarowanie budynku 
starego szpitala (1C), wstępnie rozpatrują dwie propozycje, a mianowicie skorzystanie 
z projektu podniesienia jakości usług dla osób starszych, możliwe będzie pozyskanie 
dofinansowania na prace wewnątrz obiektu. Drugie rozwiązanie dotyczy podjęcia 
współpracy z zakonem kamedułów poprzez wydzierżawienie obiektu na ich zadania. 

Następnie pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie w/w informacji, po czym 
zapytał czy ktoś z radnych ma pytania w bieżącym punkcie obrad. 
 
Wobec ich braku pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowym 
punkcie obrad. 
 
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 
ostatniego punktu obrad. 

Ad.6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
a) przyjęcia rezygnacji członka zarządu powiatu oraz zmiany uchwały w sprawie wyboru 

członków zarządu powiatu. 
Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka zarządu powiatu oraz zmiany uchwały w sprawie wyboru członków 
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zarządu powiatu, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu 
uchwały. 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński udzielił głosu panu Grzegorzowi Przysucha, 
który poinformował, iż powodem złożonej rezygnacji są tylko i wyłącznie przesłanki 
osobiste. Poprosił radnych o przegłosowanie przygotowanego w jego sprawie projektu 
uchwały i tym samym rozwiązania stosunku pracy. Dodał, iż uważa, że dotychczasowe 
stosunki były dobre i liczy  na dalszą owocną współpracę w kolejnych latach jako 
mieszkaniec Powiatu Opatowskiego, za co z góry serdecznie dziękuje. 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.5.2016 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2016 – 2027. 
Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2016 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania 
lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

O głos poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał o zmniejszenie dochodów 
w dziale Transport i łączność o kwotę 400.933 zł, pochodzącą z dotacji z Gminy Lipnik 
w związku z rezygnacją z remontu drogi powiatowej i dlaczego taka decyzja została 
podjęta. 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła obecna na sali obrad pani Zofia Rusak –  
Skarbnik Powiatu, która poinformowała, że w/w środki zostały zaplanowane na tzw.§ 
wydatki bieżące – remontowe, a na prośbę gminy Lipnik zmieniono klasyfikację na § tzw. 
inwestycyjny.  
 
Pan Starosta Włodarczyk poinformował o złożeniu przez powiat wniosków na 4 drogi, 
z czego obecnie otrzymaliśmy środki na 2 drogi  - 23 km dróg , 2 pozostałe są w rezerwie. 
W związku z zaistniałą sytuacją została podjęta decyzja o przełożenie środków na zadanie 
inwestycyjne tzw. przebudowę obiektów mostowych. Dodał ponadto, iż do dnia 
12/02/2016 r. należy przedłożyć stosowne dokumenty do ministerstwa, gdyż ubiegamy 
się o dofinansowanie.  
 
Pan radny Hajdukiewicz dopowiedział, że z jego informacji wynika, że wstępnie gmina 
Lipnik nie chciała tejże inwestycji dofinansować. 
 
Pan Starosta Włodarczyk odpowiedział, że w/w sprawa została już rozwiązana. 
   
Następnie pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz zapytał czy są jeszcze jakieś 
pytania lub uwagi. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.6.2016 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
 

c) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.. 
Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r., a następnie 
zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
 
O zabranie głosu poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał o udzielanie 
dotacji podmiotowej dla Stowarzyszenia „Akademia Pomysłu” w miejscowości Bidziny, 
a mianowicie czy to stowarzyszenie ma zapis w statucie dotyczący działalności 
rehabilitacyjnej i w jaki sposób zostały zaksięgowane środki w kwocie 106 tys. zł. 
 
Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta Włodarczyk, mówiąc, iż zgodnie 
z obowiązującymi przepisami do warsztatów terapii zajęciowej obojętnie przez jakie 
instytucje są prowadzone przysługuje dofinansowanie w wysokości 90% z PFRON, 
natomiast 10% stanowi wkład własny powiatu tj. do każdego z warsztatów, do których 
uczęszczają osoby z terenu naszego powiatu. 
 
Pan radny Hajdukiewicz powiedział, iż rozumie, że 10% to wskazana kwota 106 tys. zł. 
 
Pan Starosta Włodarczyk odpowiedział, że tak, a pozostała kwota to dofinansowanie 
z PFRON. 
 
Pan radny Tomasz Staniek zapytał czy dobrze rozumie, że wtz tj. chodzi o warsztaty  
terapii zajęciowej. 
 
Pan Starosta odpowiedział, że tak. 
 
Pan radny Staniek zapytał dlaczego jest to Stowarzyszenie „Akademia Pomysłu” 
w miejscowości Bidziny. 
 
Pani Skarbnik Zofia Rusak odpowiedziała, iż warsztat terapii zajęciowej musi być 
prowadzony przy instytucji czyli w jednym przypadku są prowadzone przy dps, a w drugim 
przy stowarzyszeniu. 
 
Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński ponownie zapytał czy są jeszcze pytania lub 
uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XVIII.7.2016 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 
Wobec wyczerpania powyższego punktu obrad pan Przewodniczący poinformował 
o przejściu do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący oznajmił, iż w związku z brakiem interpelacji i wniosków radnych 
rozumie, że w/w punkt uznaje za zrealizowany, po czym poinformował o przejściu do 
ostatniego punktu obrad. 
 
Ad.8. Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady 
Powiatu”.  
Na tym sesję zakończono. 
       
Protokolant: 
mgr Justyna Zdyb       Przewodniczący Rady Powiatu 
        /-/ Zbigniew Wołcerz 


